
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 14. august 2024 
Kl. 17.30 – 19.45 På Enghave Plads 
 

Forældre: Poul, Faisal, Didde, Susanne, Ane og Saadou og Søren  
Elever:  
Medarbejdere: Emma og Peter 
Ledelse: Jeanne, Benedicte og Nael 
Afbud: Sadouu 
 

Dagsorden 
 

  Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden 

 Besluttes 17:30-17:35 Godkendt  

2.Nyt fra 
- elever 
-medarbejdere 
- ledelse 
- forældre 

 Meddelelser 17.35-17.50 Eleverne er ikke valgt endnu.  
De nye børnehaveklassebørn er 
landet godt på KKFO, og skoleåret er 
kommet godt i gang på alle 
afdelinger.  
Ledelse er enige om at skoleåret er 
kommet godt i gang. Det har været 
stille og roligt hen over sommeren 
og også her i starten af skoleåret.  
Forældre; der er kommet svar fra 
høringssvaret SB indsendte vedr. 
trafik ude foran indskolingsmatriklen 
på Enghave Plads.  
Teknisk forvaltning vil gerne forbi for 
at kigge på cykeltrafikken udenfor 
indskolingen. Søren og Jeanne 
aftaler tidspunkt.  

3. Revidering af princip 
for forældresamarbejde 

Poul, se 

bilag 

 

Vedtagelse 17.50 - 18.05 Princippet er rettet til og blevet 
godkendt og vil lagt ud på skolens 
hjemmeside. 
 

4. Forældremøder i 
børnehaveklasserne 
 

Hvad skal 

der tages 

op på 

møderne 

fra 

skolebestyr

elsen 

Besluttes 18.05-18.20 Klasseråd, mobilpolitik og 
dialogkaffe.  

5. resultat af national 
trivsel 
 

Se bilag Drøftes 18.50-19.10 Jeanne gennemgår resultaterne. TDS 
ligger som nr. 16 ud af 73 skoler i 
København. I vores området VVK 
ligger  TDS  den høje ende som nr. 
2e. 
DR radio har lavet en oversigt hvor 
man kan søge frem skolen og se 
resultaterne.  



DR | Se om elever på din folkeskole 
trives godt eller skidt 
  

6. resultater fra 
afgangsprøverne 
2023/24 

Se bilag Drøftes 19.10- 19.30 Jeanne fremlægger resultaterne. TDS 
ligger nr. 2 i vores område, lige 
under sct. Anne.  
På TDS fik 8.5% af dem der gik op 
ikke afgangsbeviset.  
4 elever gik op og fik ikke 2 tal. SB 
efterspørger om det er toppen, 
middel eller bunden der er blevet 
løftet. Jeanne undersøger og punktet 
bliver sat på til næste SB møde.  

7. 
Skoleudviklingssamtalen 

   Jeanne præsenterer forslag om at 
der på skoleudviklingsamtalen tages 
udgangspunkt i resultaterne i 
trivselsundersøgelsen.  Som 
forberedelse til samtalen kan 
deltagerne i skoleudviklingssamtalen 
observere undervisning og tale med 
udvalgte elever efterfølgende. 
Jeanne laver en tråd på AULA hvor 
SB melder ind på hvornår de vil 
komme ud i klasserne og observere.  

7.evt 
 

  19.30-19.45 Der rettes spørgsmål til om SB kan 
sætte noget i gang ved at evt. søge 
midler til at optimere udeområderne 
på mellemtrin udskoling.  

 

https://www.dr.dk/feature/skole-trivsel-2024
https://www.dr.dk/feature/skole-trivsel-2024

